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 توپ برخورد با »دیو سیمانی« 
در زمین دستگاه های نظارتی

 صفحه2

چاله های باند 
فرودگاه مشهد 

به روایت سازمان 
هواپیمایی

انتشارعکس های دفتر بررسی 
سوانح و حوادث سازمان 

هواپیمایی از وضعیت باند 
فرودگاه مشهد برای اولین بار 

 صفحه3  صفحه4

کشتار دام ها 
 در صف 
بی پولی!

هر چند وقت یک بار سیل اظهارنظرهای 
متناقــض و وعــده و وعیدها دربــاره باند 
فرودگاه مشــهد، امنیت روانی و آرامش 
مردم را خراب می کند و انگار مهم نیست 
 ایــن فرودگاهی کــه دربــاره آن صحبت 

می شود،  فرودگاه بین المللی...

دبیر شورای عالی معماری و شهرسازی با اشاره به ساختمان مخدوش کننده منظر حرم: دستگاه های نظارتی باید در  این مورد  ورود کنند

بازی های هفته دوم لیگ برتر بسکتبال از امروز دنبال می شود

آویژه در قلعه قهرمان لیگ
بازی های هفته دوم لیگ برتر بسکتبال کشــور از امروز در شهرهای مختلف پیگیری 
می شود که نماینده بسکتبال استان در یک بازی سخت و حساس مقابل گرگانی ها 
صف آرایی می کند.تیم بسکتبال آویژه صنعت پارســا که پنجمین سال حضورش در 
این سطح از مسابقات را تجربه می کند، در هفته اول مســابقات پیروزی میلی متری 
مقابل نبوغ اراک داشــت و حالا در هفته دوم این رقابت ها باید به مصاف شــهرداری 
گرگان برود که کار ســختی برابر قهرمان فصل گذشته لیگ برتر دارد. این بازی قبلا 
قرار بود در گرگان و بدون تماشــاگر برگزار شــود که با درخواســت مسئولان استانی 
به تهران منتقل شده است و در سالن بســکتبال مجموعه آزادی انجام می شود. این 
در حالی است که بر اســاس اعلام ســازمان لیگ بســکتبال، ادامه رقابت های لیگ 
برتر بسکتبال کشور بدون تماشاگر برگزار می شــود. در صورتی که اداره کل ورزش 
و جوانان اســتان های میزبان، مجوز ورود تماشــاگر را اخذ کند برگزاری مسابقات با 

حضور تماشاگر از نظر فدراسیون بدون مانع است.

محمد موسوی:

حضور در والیبال مشهد برایم چالش جدیدی است
خراســان رضوی امســال با حمایت های مجموعه نیان الکترونیک روانه بازی های 
لیگ برتر والیبال شــد که در بین والیبالیست های جذب شــده ، نام محمد موسوی 
چهره شناخته شده والیبال کشور هم به چشــم می آید که از نقل و انتقالات مهم این 
فصل مسابقات بود و قرار است برای مشهدی ها بازی کند. او در هفته اول مسابقات 
به دلیل این که از شرایط بازی ها دور بود به میدان نرفت و از هفته دوم رقابت ها قرار 
است به میدان برود. او درباره شــرایط پیوستنش به جمع نماینده والیبال مشهد ،به 
ایسنا گفت: تیم "نیان الکترونیک" حدود سه هفته است که تشکیل شده و تمرینات 
خود را پشت سر گذاشته اســت ، به همین دلیل کار سختی در ســال نخست داریم. 
سید محمد موســوی اظهار کرد: امســال ترجیح می دادم که خارج از ایران والیبال 
بازی کنم و پیشنهادهای خوبی نیز داشتم، اما برای هر یک از پیشنهادها اتفاقاتی رخ 
داد و نهایی نشد. وی افزود: تجربه بازی کردن در مشهد را داشتم و چالش جدیدی 
برایم محسوب می شود. مطابق روال گذشته همیشه در تیم هایی که شانس قهرمانی 
داشتند بازی می کردم، اما تیم مشهد در ســال ۹۷ برای این که خودش را ثابت کند 
می جنگید. وی ادامه داد: شرایط نیان در امسال نیز همین است و یک چالش جدید 
و حرکت روبه جلو برایم محسوب می شود. در مشهد خاطرات خوبی داشتم و در سال 
۹۷ نیز نتیجه خوبی کسب کردیم، امیدوارم امسال هم فصل خوبی همانند سال ۹۷ 
در پیش باشد. بازیکن تیم والیبال نیان الکترونیک مشهد در خصوص شرایط خودش 
خاطرنشان کرد: هنوز ۲ تا ۳ هفته دیگر برای آمادگی کامل زمان لازم دارم، اما قطعا 
از هفته آینده برای نیان بازی خواهم کرد. پــس از اردوی تیم ملی که حدود دو ماه از 
آن گذشته دیگر تمرین والیبال نداشته ام. جایی هم نبوده که تمرین داشته باشم، از 

همین رو کمی زمان می برد تا به آمادگی کامل برسم.
موســوی درباره شــرایط نیان الکترونیک گفت: در لیگ امســال تیمی وجود ندارد 
که قدرتمندتر از دیگر تیم ها باشد. هر تیمی که بتواند خوب تمرین کند و با تاکتیک 
بهتر و کم  اشتباه تر بازی کند می تواند قهرمان شــود. نمی خواهم بگویم که قهرمان 
می شــویم، چون نیان الکترونیک در نخستین ســال حضور خود در لیگ خیلی دیر 
تشکیل شده اســت.وی ادامه داد: تمام تیم ها تقریبا سه ماه اســت که تمرین دارند و 
بازی های تدارکاتی زیادی داشــته اند، اما این تیم حدود ســه هفته است که تشکیل 
شده و تمرین می کند. امیدوارم هرچه زودتر به شــرایط مدنظر خود برسیم. شرایط 
برای موفقیت سخت است، اما نشــدنی نیست. در ســال ۹۷ نیز تقریبا چنین تیمی 

داشتیم، اما توانستیم سومی ایران را از آن خود کنیم.

با رقابت 5 نامزد برای ریاست 
هیئت شنا برگزار شد

 دبیر هیئت، 
سکاندار شنا شد

مجمع انتخابات هیئت شــنا، شیرجه و 
واترپلوی خراســان رضوی روز گذشته 
بــا حضور پنــج نامــزد برگــزار شــد و در 
نهایــت حســین گرایلی که مســئولیت 
دبیری هیئــت شــنا را بر عهده داشــت 
بــه پیــروزی رســید. در ایــن مجمــع 
انتخاباتــی پنج نامــزد حضور داشــتند 
کــه در ابتــدای جلســه کاظــم طالبی و 
مجیــد کمیلی انصــراف خــود را اعلام 
کردند تــا رقابــت بین مهــدی خبیری، 
احمد کیفی و حســین گرایلــی برگزار 
شود. در این مجمع انتخاباتی که با یک 
غایب برگــزار شــد،مهدی خبیری یک 
رای آورد و کیفــی هیــچ رای نداشــت و 
در مقابــل گرایلی ۲۹ رای کســب کرد 
و به مــدت چهار ســال به عنــوان رئیس 
انتخاب شــد. همچنین زهرا موسوی با 
۲۹ رای بــه عنوان نایــب رئیس، مجید 
کمیلی با ۲۷ رای به عنــوان خزانه دار، 
مجید مشتاق عشق با ۲۸ رای به عنوان 
کارشناس خبره و سعید اصغرزاده گلزار 
و سیده وجیهه رحمتی به ترتیب با ۲۷ و 
۲۸ رای به عنوان اعضای هیئت رئیسه 
هیئت شــنا و شــیرجه و واترپلو انتخاب 
شــدند. رئیس فدراســیون شــنا پس از 
برگزاری ایــن انتخابات طی ســخنانی 
گفت: شاهد فعالیت خوب ورزشکاران 
شهرستان های خراسان رضوی در تیم 
ملی و درخشش آن ها در مسابقات بین 
المللی بوده ایم.  محسن رضوانی با اشاره 
به این که شــنای خراســان رضوی جزو 
هیئت های خوب و فعال کشــور اســت، 
افزود: در رشــته های شــیرجه و واترپلو 
هم باید توجه بیشتری شود . وی با ابراز 
خرســندی برای شکســتن رکورد ماده 
۱۰۰ متر شنای پشت توسط شناگر ۱۷ 
ساله نیشابوری، یادآور شد: اگر بچه ها تا 
۱۲ سالگی به شنا مسلط شوند سرمایه 
هایی برای آینده این رشــته هستند و در 

زندگی شخصی نیز موفق خواهند بود.

خودروهای آلاینده؛ 
 محیط زیست 

خواب مانده؟

فرمانده یگان حفاظت سازمان ملی زمین و مسکن خراسان رضوی:

 800 میلیون تومان از اراضی دولتی طرقبه - شاندیز 
رفع تصرف شد

فرمانده یگان حفاظت ســازمان ملی زمین و مسکن خراســان رضوی از خلع ید و 
رفع تصرف ۲۰۰ مترمربع از اراضی ملی در شهرستان طرقبه - شاندیز به ارزش 
هشت میلیارد ریال خبر داد. به گزارش اداره ارتباطات و اطلاع رسانی اداره کل راه 
و شهرسازی خراسان رضوی، سرهنگ مجید علی نیا گفت: طی گشت زنی های 
نیروهای یگان حفاظت سازمان ملی زمین و مسکن شهرستان طرقبه - شاندیز، 
مشــاهده شــد شــخصی در زمینی به مســاحت ۲۰۰ مترمربع به ارزش تقریبی 
۸۰۰ میلیون تومان در شهرستان شــاندیز، منطقه ویرانی به دیوارکشی اقدام و 
آن را تصرف کرده است که با آرای صادر شده از مراجع قضایی برای اجرای حکم 
قلع و قمع، رفع تصرف و اعاده به وضع ســابق اقدام شد.  وی در پایان اظهار کرد: 
شــهروندان محترم می توانند در صورت مشــاهده هرگونه تخلف و زمین خواری 
با شماره تلفن ثابت ۰5۱۳۷65۰۱۷۹ و ســامانه تلفن گویای 4 رقمی ۱656 
تماس بگیرند و هرگونه دخل و تصرف یا تعرض و دخالت در اراضی ملی و دولتی را 

به یگان حفاظت اداره کل راه و شهرسازی خراسان رضوی اعلام کنند.

فرماندار گناباد:

30 درصد کلاس های درس این شهرستان فرسوده است
صفــری / فرماندار گناباد گفــت: ۳۰ درصــد کلاس ها و فضاهای آموزشــی این 
شهرستان فرســوده و نیازمند بازســازی است.به گزارش خراســان رضوی، رضا 
نصیری در حاشیه زنگ مهر، ایثار و مقاومت و آیین بازگشایی مدارس در دبیرستان 
ریحانة النبی)ص( گناباد، جلب مشارکت خیران را از رویکردهای مهم بازسازی 
کلاس ها و فضاهای آموزشی فرسوده در این شهرستان دانست و افزود: قرارداد 
ساخت سه فضای آموزشی جدید با مشارکت خیران طی چهار ماه گذشته منعقد 
شده اســت که بعد از تکمیل دانش آموزان از آن اســتفاده خواهند کرد. فرماندار 
گناباد اضافه کرد: ۱۲ مدرسه در مناطق روستایی گناباد با کمک بسیج سازندگی 
این شهرستان در تابستان امسال بازسازی و برای سال تحصیلی جاری آماده شد. 
نصیری کمبود نیروی انسانی را از دیگر مشکلات آموزش و پرورش این شهرستان 
برشمرد و گفت: ۱۹۹ نفر از فرهنگیان گنابادی در سال تحصیلی جاری بازنشسته 
شده اند و این بخش با کمبودهایی در برخی مقاطع تحصیلی مواجه شده است. 
برای کاهــش معضل کمبود نیروی انســانی از دانــش آموختگان دانشــگاه های 
فرهنگیان و شهید رجایی و نیز نیروهای حق التدریس استفاده می شود. همچنین 

فرهنگیان بازنشسته دعوت به کار می شوند.

یک فوتی و 4 مصدوم در تصادف زنجیره ای  فریمان

اصغرفریمانی/ مسئول آتش نشــانی و خدمات ایمنی شهرداری شهر قلندرآباد 
فریمان گفت: شب یک شنبه حوالی روســتای رخنه گل و کته شمشیر قلندرآباد 

فریمان در تصادف پنج خودرو با هم، چهار نفر مصدوم شدند و یک نفر فوت کرد.
به گزارش خراسان رضوی، حمید رمضانی گفت: علت این حادثه ترکیدن لاستیک 
خودروی نیسان و انحراف آن به وسط جاده و برخورد آن با سه خودروی پراید و یک 
کامیونت در حال حرکت به سمت تربت جام، گزارش شده است. رمضانی گفت: 
با حضور به موقع اورژانس ۱۱5 و نیروهای آتش نشــانی قلندرآباد و شهر فریمان 
مصدومان رهاسازی و توسط اورژانس ۱۱5 به بیمارستان حضرت زهرا)س( شهر 

فریمان منتقل شدند. 

امام جمعه خلیل آباد خبر داد:

15 هزار تن کشمش روی دست کشاورزان خلیل آباد 
حســین نوری/ امام جمعه خلیل آباد با بیان این که هم اکنون حــدود ۱5 هزار تن 
کشمش روی دست باغداران زحمتکش شهرستان خلیل آباد مانده است، اظهار کرد: 
قیمت خرید کشمش برای باغداران شهرستان خلیل آباد مقرون به صرفه نیست و این 
معضل انگیزه را از باغدار برای تولید محصول می گیرد. به گزارش خراسان رضوی،  
حجت الاسلام علی ناهیدی با اشاره به وضعیت بازار کشمش، اظهار کرد: شغل اصلی 
مردم شهرستان خلیل آباد کشاورزی است و در این شهرستان صنعت برای اشتغال، 
جایگاهی ندارد. متاسفانه امسال سرمازدگی، تگرگ، توفان، گرمای بی سابقه هوا، 
کمبود آب کشــاورزی و... باعث شد شاهد کاهش برداشــت محصولات کشاورزی 
در خلیل آباد باشــیم. وی افزود:هم اکنون حدود ۱5 هزار تن کشــمش روی دست 
باغداران زحمتکش شهرستان  مانده است.  هر کیلو کشمش حدود 5۰ هزار تومان 
برای باغداران هزینه دارد و اکنون قیمت خرید کشمش برای باغداران مقرون به صرفه 
نیست و این مسئله انگیزه را از باغدار برای تولید محصول می گیرد و هزینه و زحمت 
کشاورز را جبران نمی کند. امام جمعه خلیل آباد با اشاره به این که یکی از مطالبات 
به حق مردم کشاورز منطقه خلیل آباد،  خرید  کشمش مانند خرید زعفران به صورت 
توافقی و حمایتی اســت که باید دولت آن را در نظر داشته باشد، اظهار کرد: قیمت 
کشمش باید یک حد نصاب و پایه داشته باشد و اگر قیمت بازار پایین تر بود، سازمان 
های متولی از جمله ســازمان تعاون روســتایی به این بحث ورود کنند. رئیس اداره 
 تعاون روستایی شهرستان خلیل آباد نیز گفت: خرید کشمش یک ضرورت است اما 
سازمان مبلغی را برای خرید توافقی و  حمایتی از باغداران ندارد و پیرو پیگیری های 

به عمل آمده، تاکنون نتیجه ای نداشته است.

 طرح احیای مراتع در 150 هکتار از عرصه های 
منابع طبیعی گناباد اجرا شد

صفری/ رئیس اداره منابع طبیعی گناباد گفت: تفاهم نامه مشارکت مردمی احیا 
و اصلاح مراتع شامل عملیات بذرپاشی، نهال کاری، مدیریت آب باران، نفوذ آب 
در خاک و جلوگیری از جریان سطحی آن، افزایش پوشش گیاهی و تولید علوفه در 
سطح ۱5۰ هکتار از عرصه های منابع طبیعی این شهرستان از ابتدای سال اجرا 
شد.به گزارش خراســان رضوی، محمدرضا نخعی افزود: اجرای این عملیات در 
سطح مراتع موجب تقویت پوشش گیاهی، تغذیه سفره های آب زیرزمینی از طریق 
جذب  رواناب هــا، تولید علوفه برای جلوگیری از فرســایش خــاک، کاهش گرد و 
غبار و در نهایت ارتقای ســطح معیشــت پایدار و جلوگیری از مهاجرت روستاییان 
به شهرها می شود. وی گفت: وجود هشت حوزه آبخیز اصلی به مساحت 4۳ هزار 
و ۷۲۳ هکتار از ظرفیت های مهم فعالیت های آبخیــزداری در عرصه های منابع 
شهرستان گناباد است. رئیس اداره منابع طبیعی گناباد گفت: عملیات آبخیزداری 
از سال ۱۳۷۰ در تمام این حوزه ها با هدف کنترل رواناب های سطحی در هنگام 
بارندگی، جمع آوری آب حاصل از بارش و استفاده در دیگر فصول، تغذیه آب های 
زیرزمینی و تقویت آب قنات ها و توانمندســازی جوامع محلی آغاز شــده است که 
علاوه بر کاهش خسارت های ناشی از خشکسالی سال های گذشته موجب افزایش 
ماندگاری روستاییان در مناطق روستایی می شود. نخعی افزود: عواملی نظیر نبود 
پوشش گیاهی، ساخت و ســاز و ایجاد راه آسفالت باعث کاهش نفوذپذیری خاک 
این مناطق شده اســت و در نتیجه ســرعت رواناب را افزایش می دهد که عملیات 
آبخیزداری به دو صورت عملیات بیومکانیکی شــامل تراس بندی، بانکت بندی، 
بندهای خاکی و سنگ و ملاتی و عملیات بیولوژیکی شامل بذرکاری و کپه کاری و 
نهال کاری در حوضه های آبخیز به تناسب اعتبارات تخصیص یافته به شهرستان 

برای جلوگیری و مقابله با خسارت های احتمالی انجام می شود.
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